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Módosító javaslat: 

Tisztelt Képviselő-testület, 

Kerületünk 2015.évi költségvetési előterjesztésével kapcsolatban több észrevételem és jobbító 

javaslatom volt, melyet sajnos a Polgármester úr javaslatára Képviselő-testület szín tisztán 

politikai okból elutasított, arra hivatkozva, hogy veszélyezteti a költségvetés stabilitását. 

Természetesen konstruktív ellenzéki képviselő  lévén tudomásul vettem az elutasítást, de 

utólag bebizonyosodott, hogy minimális javaslataim semmilyen formában nem 

veszélyeztették a tavalyi költségvetést. 

A Lehet Más a Politika XV. kerületi szervezete a 2016.évi költségvetést is áttanulmányozta, 

és több olyan elemet is talált, mely véleményünk szerint kicsit túl van hangsúlyozva, vagy 

jelenlegi információink alapján kiválthatóak, illetve a költségvetés későbbi módosító 

előterjesztéseiben korrigálhatóak. Ezek helyett a lakosság komfortérzetét, gyermekeink 

biztonságát, a környezet védelmét és a vállalkozások fejlesztését célzó javaslataink 

befogadását javasoljuk Önöknek. 

A költségvetés készítéséért felelős alpolgármester úr kiemelte a tavalyi tapasztalatok alapján a 

kerület stabil és likvid költségvetését, így véleményünk szerint semmilyen fennakadást nem 

okozhat az általunk javasolt 0,067 % körüli átcsoportosítás. 

Javaslataink tehát a következők a 2016. évi költségvetés módosítására: 



Az LMP kerületi szinten is a mikro és 1CKV vállalkozások fejlődésében és idecsábításában 

hisz. 

Sajnos a tavalyi évben egy általános beszélgetésen kívül sok dolog érdemben nem történt e 

témában. A kerület vezetése inkább a multi cégek kegyeit keresi, ahelyett, hogy 

megvizsgálná, hogy miért zárnak be kisvállalkozások például a nemrég átadott Zsókavár 

projekt bódéiban is. Meg kellene lassan érteni, hogy az ország munkavállalóinak jelentős 

részét a kis és közép vállalkozások foglalkoztatják, és látvány beruházások helyett ki kell 

alakítani egy stratégiát és programot a kisvállalkozók segítésére is. 

Ezért a likviditási tartalék terhére javaslom egy,, Kerületi vállalkozás fejlesztési 

program-alap létrehozását" 1.500.e Ft értékben. 

Ennek tükrében felkérem a Polgármester urat az SZMSZ megfelelő  módosításának 

elkészítésére, és az alap KÉB hatáskörbe történő  utalására. 

Határidő: 2016. évi májusi testületi ülés 

A likviditási tartalék új összege ezután: 18.500 e Ft. 

A kertvárosi komposztálási alap újraélesztése  

A 2013. évben az LMP javaslatára a Képviselő-testület létrehozta a kerületi komposztálási 

alapot, mely kimagaslóan sikeres kezdeményezésnek bizonyult, hatalmas lakossági sikerrel. 

Sajnos, a 2014. évi és a 2015. évi költésvetésbe —javaslatunk ellenére — ez nem került 

betervezésre. 

Bármennyire is lelkiismeretesen történik a hivatal hozzáállása, a 2013. évi sikert meg sem 

tudtuk közelíteni, és a kezdeményezés lendülete elhalt, miközben a lakosság jelentős része 

kertvárosban él. Ennek legfőbb oka a jelenlegi komposztálási „félmegoldások" mögül hiányzó 

szakmai és felvilágosító program hiánya. 

E program felélesztésére javaslok a likviditási tartalék terhére 1.500.e Ft „Kertvárosi 

komposztálási alap" létrehozását. 

A likviditási tartalék új egyenlege: 17.000 e Ft 

Szentmihályi úti biztonságos átkelés biztosítása 

A Képviselő-testület határozatot fogadott el, mely szerint biztosítani kívánja a biztonságos 

átkelést a Szentmihályi úton a Páskom-Park felé a szánkózó dombnál. Bár egy elfogadott 

bizottsági módosító elhúzta a kivitelezés elkezdését, úgy gondolom ez a BKK majdan 



Ezért a 7. m.a.melléklet Városgazdálkodási tevékenység oszlopának kiegészítését javaslom 

egy Szentmihályi úti átkelő  tervezése és kivitelezése sorra!, és hozzá 5.000 ezer Ft forrás 

biztosításával, mellyel szemben a Főépítészi iroda által jövőbeni és egyelőre pontosan nem 

meghatározható Ingatlan vásárlás sort javaslom 5.000 Ft összeggel csökkenteni. 

4. Óvodások láthatósági mellénnyel történő  ellátása 

A hegyvidéki önkormányzat kezdeményezését javaslom átvenni, melynek lényege az Óvodás 

korú gyermekek védelme közös kirándulások alkalmával, valamint az esetleges elkóborló 

gyermekek könnyebb megtalálása. 

Javaslom a kerületben 1000 darab átlátszó felső  zsebbel rendelkező  láthatósági mellény 

vásárlását és kiosztását az óvodákban létszám arányosítva, „Palotai óvodás vagyok, vigyázz 

rám" felirat feltüntetésével. Az átlátszó zsebben lehet feltüntetni az óvoda vagy az óvónő  

elérhetőségét. 

A fenti darabszám az óvodás korúak kb. 60-70 %-át lefedi, gyakorlatban ez elegendő  lehet, 

hiszen nem minden gyermek van egy időben egy helyen. A fenti célra a likviditási 

tartalékból javaslok 2.000 e Ft elkülönítését. 

A likviditási tartalék új egyenlege: 15.000 e Ft 

Azt gondolom, ezek az apró módosítások a kerületben élő  emberek javát életkörülményeiknek 

jobbítását és kerületünk fejlődését célozzák. Mivel a városvezetés külön kiemelte a likviditási 

tartalék tavalyi túltöltését, és szükségtelenségét javaslataim anyagi forrásait biztosítva látom. 

Kérem javaslataim szíves támogatását. 

Kelt:2016.02.17. cick  
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